
Referat	fra	Årsmøte	10.03.2018	
	
Sak	1	Navneopprop	
57	deltagere	
Årsmøte	10.	mars	2018										 		 Deltagerliste:	 		 		
Påmeldte	 									Lag:	 		 		 Antall	Stemmer:	
5	 Vestfold	 1	 Anne	Kathrine	Munkejord	 5	
		 		 2	 Hege	Steen	Shanor	 		
		 		 3	 Doris	Hildenbrand	 		 		 		 		
		 		 4	 Tove	Moland	 		
		 		 5	 Elin	Kvarme	Vittersø	 		 		 		 		 		 		
2	 Vestfold	Bondelag	 6	 Ann	Helen	Sommerstad	 2	 		 		
		 		 7	 Karine	Huseby			
2	 Andebu	 8	 Gerd	Gulli	 2	
		 		 9	 Aud	Jorunn	Aske	 		
2	 Arnadal	 10	 Reidun	Bogstad	 2	
		 		 11	 Torunn	Sjuve	Haakestad	 		
2	 Botne	 12	 Liv	Haugerud	 2	
		 		 13	 Elisabeth	Vatnar	 		
3	 Hillestad	 14	 Solfrid	Enerhaugen	 3	
		 		 15	 Åse	Kristine	Guthus	 		
		 		 16	 Ingvild	Pedersen	 		
2	 Hvarnes	 17	 Signe	Lofstad	 2	
		 		 18	 Elsa	Ødegaard			
1	 Kjose	 19	 Linda	Gusland	1	
2	 Kvelde	20	 Jorunn	Kaupang,	ikke	tilstede	 2	
		 		 21	 Eli	Skautvedt	 		
2	 Lardal	 22	 Gerd	Mari	Helgeland	 2	
		 		 23	 Ragna	Waalen	Flaatten	 		
2	 Nykirke	 24	 Bente	Aas	Haug	 2	
		 		 25	 Arnhild	Pettersen	Dahl	 		
2	 Ramnes	 26	 Elisabeth	Sann	 2	 		 		 		
		 		 27	 Åse	Marie	Holm	 		
2	 Sandar	28	 Camilla	Søvik	Botne	 2	
		 		 29	 Hjørdis	Clausen	 		
4	 Sande	 30	 Brit	Sønsterud	3	
		 		 31	 Thorunn	Thenderup	 		
		 		 32	 Gro	Enger,	ikke	tilstede	 		
		 		 33	 Karin	Tonby	 		
1	 Sem	 34	 Monica	Hotvedt	 2	
		 		 35	 Else	Marie	Farnes	 		
3	 Slagen	36	 Wenche	Torsø	3	
		 		 37	 Marit	Samland	 		
		 		 38	 Åse	Berit	Nilsen	 		
4	 Stokke	39	 Trine	Evendsen	 2	
		 		 40	 Kirsti	Lund	 		
		 		 41	 Solveig	Bergsholm	 		



		 		 42	 Randi	Studsrød	 		
1	 Tanum	43	 Beate	Lanner	 1	
3	 Tjølling	44	 Gry	Tykhelle	 3	
		 		 45	 Liv	Brudal	Guldbrandsen	 		
		 		 46	 Mette	Hovland	 		
2	 Undrumsdal	 47	 Brit	Sjuve	 2	
		 		 48	 Jorunn	Kjærnes	 		
2	 Vassås	49	 Birgith	Johansen	 2	
		 		 50	 Marit	Green	Tymczuk			
2	 Vivestad	 51	 Ambjørg	Akerholdt	 2	
		 		 52	 Grethe	Vallumrød	 		
2	 Østre	Hedrum	53	 Anne	Lisbeth	Aasgjelten	 2	
		 		 54	 Johanne	Aasgjelten	 		
3	 Tidligere	Ledere	 55	 Torunn	Solberg	 		
		 		 56	 Tove	Ødeskaug	 		
		 		 57	 Reidun	Green	 		
		 		 35	 Else	Marie	Farnes	 		
1	 NBK	 58	 Tove	Hoppestad	 		
		 		 59	 Marit	Haslestad	 	
Sak	2	Godkjenning	av	innkalling	og	saksliste	
Sak	3	Valg	av	møteleder	Reidun	Green	
Sak	4	Valg	av	møtereferent	Doris	Silvia	Hildenbrand	
											Valg	av	Elsa	Ødegaard	og	Beate	Lanner	til	å	undertegne	protokollen.	
	
Beate	Therese	Lanner	ønsker	velkommen	til	Tunheim	i	Tanum.	
Tanum	Bkl	har	20	medlemmer	og	holder	sine	møter	på	Tanum	Herredshus.	
I	år	har	Tanum	overtatt	vertskap	for	årsmøte.	
	
Tale	fra	Ordføreren	Rune	Hoiseth	
Etter	sammenslåingen	av	Larvik	og	Lardal	til	en	kommune	framstår	Larvik	som	en	sentral	
kommune	i	regionen	med	stor	utviklingspotensjal.	
Han	framhever	mangfold	og	variasjon	,	stolthet	og	patriotisme	som	verdigrunnlag	og	ser	på	
Bygdekvinnelag	som	en	tradisjons	–	og	kulturbærer	videre	i	framtiden.	Den	unge	
generasjonen	må	inkluderes	for	å	videreføre	tradisjonene.	
Det	digitale	skifte	skal	ikke	føre	til	at	man	glemmer	menskene.	
Hovedfokus	for	det	politiske	arbeide	ligger	på	temaene	barn	,	oppvekst	,	skole	,	eldre	og	
helse.	
Dugnadsånden	er	viktig	for	samspillet	i	kommunen	og	Bygdekvinnelaget	er	en	ambassadør	
for	gode	verdier.		
	
Sak	5	Tale	Anne	Kathrin	Munkejord	
	
Leders	tale	2018.	
Kjære	Bygdekvinner,	tidligere	ledere,	gjester	og	møteleder.	
Innledning	
Mitt	andre	år	som	fylkesleder	er	over	og	jeg	trives	godt	i	Bygdekvinnelaget.	
Vi	skal	være	med	og	skape	aktivitet	på	bygda,	sørge	for	at	folk	kan	møtes	–	ansikt	til	ansikt.	
Vi	mener	det	er	viktig	å	ta	vare	på	tradisjoner,	men	også	å	bringe	kunnskapen	videre.		



I	tillegg	engasjerer	vi	oss	for	å	få	et	trygt,	rettferdig	og	bærekraftig	samfunn.	
Alt	dette	er	ting	jeg	er	opptatt	av	og	jeg	kan	engasjere	meg	på	flere	måter	i	samme	
organisasjon.	Kanskje	dette	er	litt	av	Bygdekvinnelagets	styrke?	Dette	mangfoldet	av	veldig	
ulike	aktiviteter	som	likevel	passer	godt	sammen.	Vi	trenger	praktiske	damer,	kreative	
damer,	organisasjonsdamer	og	så	videre.	Takk	til	dere	alle	for	den	innsatsen	og	dere	gjør	og	
det	du	bidrar	med	i	Bygdekvinnelaget.	
Oppfordring	
Norges	bygdekvinnelag	er	en	demokratisk	organisasjon	og	som	medlem	kan	du	være	med	å	
mene	noe	om	arbeidet	i	organisasjonene.	Fylkesstyret	har	som	oppgave	å	videreformidle	
hva	som	rører	seg	lokalt.	I	juni	er	det	landsmøte	i	NBK	og	de	som	skal	representere	Vestfold	
har	mulighet	til	å	videreformidle	synspunkter	fra	dagens	debatt.	
Så	jeg	håper	at	vi	bruker	årsmøtet	til	å	tenke	litt	høyt,	at	dere	deltar	i	debatten	som	kommer	
etterpå.	Si	noe	om	det	som	er	viktig	for	dere.	Hva	dere	ønsker	at	organisasjonen	skal	være,	
både	lokalt-	fylkes	og	nasjonalt	plan.	
Fylkesstyret	og	vårt	arbeid	
Jeg	har	sammen	med	de	andre	damene	i	fylkesstyret	hatt	et	aktivt	år.	Vi	har	hatt	10	
styremøter,	deltatt	på	6	årsmøter	og	jubileer	i	lokallag	og	hatt	7	ulike	arrangement	for	styrer	
og	medlemmer	i	Vestfold	bygdekvinnelag.	Fjorårets	høydepunkt	var	å	få	ønske	over	60	
deltakere	velkommen	til	Inspirasjonskvelden	på	Vidaråsen.	
Fylkesstyrets	oppgave	er	å	være	et	bindeledd	mellom	sentralleddet	og	lokallagene.	I	min	
årsmøtetale	i	fjor	utfordret	jeg	dere	til	å	mene	noe	om	fylkesarrangementene.	Det	ble	ikke	
mye	debatt,	men	pris	ble	nevnt	og	at	innholdet	skal	være	nytt	for	deltakerne.	Dette	jobber	vi	
meget	bevist	med,	men	vi	tar	alltid	imot	innspill	til	forbedring	og	til	interessante	temaer.	
Jeg	mener	det	er	viktig	at	medlemmene	føler	at	de	ikke	bare	hører	til	ett	lokallaget,	men	at	
de	også	har	en	tilhørighet	i	Norges	bygdekvinnelag.	For	å	få	den	forståelsen	må	det	i	
lokallagene	informeres	om	hva	som	skjer	i	Norges	bygdekvinnelag	sentralt	og	på	fylkesnivå.	
Jeg	mener	også	at	lokallag	bør	sette	av	penger	slik	at	de	har	midler	til	å	sende	deltakere	på	
ulike	arrangement.	Hvis	et	lag	har	lite	midler	kan	kanskje	laget	betaler	halve	arrangementet.	
Noen	må	ha	en	ekstra	oppmuntring	for	å	bli	med	på	en	aktivitet	utenfor	laget,	gi	dem	den	
oppmuntringen!	Medlemmer	som	delta	på	fylkes	og	nasjonale	arrangement	kan	være	viktige	
for	å	skape	ny	aktivitet	i	laget.	
Synlig	på	nett	
Sist	år	hadde	vi	flere	nettsidekurs	og	det	er	nå	17	lag	med	aktiv	hjemmeside.	Mange	lag	har	
også	egen	facebook	side.	Det	er	kjempebra!	For	enten	vi	liker	det	eller	ikke,	det	er	viktig	å	
være	synlig	og	søkbar	på	nett.	Så	her	er	bare	å	fortsette	å	legge	ut	på	nett,	kommenter,	lik	og	
del.	
Aksjoner	
Flere	lokallag	var	med	på	den	landsomfattende	aksjonen	«Ja	til	norske	grønnsaker».	
Aksjonene	fikk	mye	oppmerksomhet	nasjonalt,	men	også	lokalt.	Jeg	tror	dere	som	sto	på	
stand	den	dagen	og	delte	ut	smaksprøver	og	poser	med	grønnsaker	og	suppeoppskrift	hadde	
en	gøy	dag	på	jobb	og	fikk	masse	positive	tilbakemeldinger.	
Prosjekter	
I	2017	har	NBK	hatt	fokus	på	prosjektet	Norskmattradisjon	med	tradisjonsmatjakta	og	
prosjektet	«KvinnerUT»	
Sunn	mat	og	mattradisjoner	står	vårt	hjerte	nært.	Bygdekvinnelaget	har	også	tradisjon	på	å	
ville	videreformidle	den	matkunnskapen	vi	sitter	på.	Det	kom	inn	11	oppskrifter	på	enkel	og	
god	tradisjonsmat	fra	Vestfold.	Det	er	23	lag	i	Vestfold,	men	kun	5	lag	sendte	inn	oppskrifter.	
Hvorfor	ble	det	ikke	flere?	Jeg	lar	spørsmålet	stå	åpent.	



Prosjektet	«KvinnerUT»	har	heller	ikke	skapt	noen	entusiasme	i	lokallagene.	Det	finnes	
innflyttere	og	innvandrere	også	i	våre	bygder.	Så	hvorfor	ikke	noe	engasjement?	Orker	vi	
ikke	prosjekter	som	krever	at	vi	må	utenfor	vår	komfortsone?	
Utfordring	i	lokallag	
Jeg	vet	at	det	er	flere	lag	i	fylket	som	sliter	med	å	få	medlemmene	til	å	møte	på	arrangement	
eller	ta	styreverv.	Det	er	ikke	gøy	og	det	sliter	skikkelig	på	de	få	som	stiller	opp	og	er	
pådrivere	i	laget.	Det	er	dessverre	ingen	kvikk	fix	som	løse	problemet.	Men	jeg	beundrer	
dere	for	ikke	å	gi	opp	og	applauderer	når	dere	bretter	opp	ermene	enda	litt	til	og	står	på	
videre.	
Medlemspleie	og	rekruttering	er	et	kontinuerlig	arbeid.	Jeg	har	lyst	til	å	trekke	frem	to	ting	
som	kan	gjøre	jobben	litt	enklere.	
De	aksjonene	og	prosjektene	som	blir	igangsatt	av	Norges	bygdekvinnelag	blir	grundig	
omtalt	i	lokallagssendinger,	på	nettsiden	og	i	bladet	Bygdekvinner.	Så	lenge	prosjektet	pågår	
følges	det	opp	med	artikler	og	omtale	i	relevante	medier.	
Hvis	dere	blir	med	på	et	prosjekt,	som	dere	selvfølgelig	må	tilpasse	deres	lag,	blir	
lokallagsaktiviteten	del	av	en	større	helhet	og	derfor	mer	synlig.	
		
Mange	aksjoner	og	prosjekter	egner	seg	godt	til	samarbeid	med	andre	bygdekvinnelag.	Jeg	
tror	dere	vil	tjene	på	å	ha	en	felles	aktivitet	for	å	vise	hva	dere	kan	tilby	innbyggerne	i	deres	
kommune.	Det	tar	tid	å	utvikle	et	godt	samarbeid,	så	vær	litt	tålmodig	og	gi	det	mer	enn	et	
forsøk.	
Avslutning	
Jeg	skal	avslutte	talen	med	å	si	noe	jeg	kjenner	engasjerer	med	skikkelig	men	også	frustrerer	
meg.	Og	jeg	er	ikke	jeg	er	alene.	
Flere	og	flere	mennesker	er	opptatt	av	at	vi	må	ha	et	bærekraftig	samfunn.		
Vi	vil	vite	hvordan	maten	vår	blir	produsert.		
Vi	vil	ha	mange	produktive	bier.		
Vi	vil	ikke	ha	et	hav	fult	av	mikroplast.		
Jeg	har	ikke	lyst	på	klær	som	er	produsert	uten	hensyn	til	miljø	og	menneskene	som	
produserer	dem.	
Men	hvordan	skal	jeg	som	forbrukere	klare	å	orientere	meg	så	jeg	kan	at	de	riktige	valgene.	
Dette	er	et	tema	jeg	håper	vi	i	bygdekvinnelaget	kan	ta	tak	i.	For	vi	er	opptatt	av	å	ha	et	
trygt,	rettferdig	og	bærekraftig	samfunn.	
	
Sak	6	Tale	ved	Tove	Hoppestad	,	nestleder	i	NBK	
Hun	fremhever	lokallagene	som	står	for	aktivitet	i	organisasjonen.Det	ble	holdt	4000	møter	
og	arrangementer	i	2017.	
Lokallagsnettsiden	gjør	laget	synlig	,	medlemmer	får	en	oversikt	over	styret	og	hva	som	skjer	
i	laget.	
Årets	lokallag	kåres	på	landsmøte	,	det	blir	utdelt	20000	kr	premie.	Fylkeslagene	tar	imot	
forslag	innen	1.	april.	
Samarbeid	mellom	NBK	,	fylkes	–	og	lokallagene	er	avhengig	av	god	kommunikasjon	,	
lokallagene	oppmuntres	til	å	komme	med	ønsker	og	forslag	om	aktiviteter	og	prosjekter.	
Organisasjonsskolen	–	nettbasert	selvstudie	for	tillitsvalgte	
	
Prosjekt»	Kvinner	ut»	
skal	styrke	innflyttere	og	minoriteter.	8000	kr	blir	stilt	til	disposisjon	for	4	aktiviteter	,	derav	2	
skal	være	en	introduksjon	til	norsk	natur.	



50	lokallagene	er	allerede	i	gang	med	prosjektet.		
Prosjekt	«Norsk	Tradisjonsmat»	
Prosjektet	fortsettes	og	det	er	mulig	å	legge	inn	oppskrifter	på	databasen.	Det	er	ønskelig	
med	flere	oppskrifter	fra	Vestfold.	
	
Verdens	Matvaredag	16.10.2018	
Ny	aksjon	med	tema	«Bygg»	
	
Internasjonalt	arbeid	
ACWW-	mer	info	kommer	i	neste	medlemsbladet	
NBK	støtter	Fokus	som	styrker	kvinners	rettigheter.	
Utviklingsfondet	går	til	Guatemala	fra	2019.	
	
Politisk	plattform		
Vedtas	på	landsmøte	2018.	
NBK	er	neutral	partipolitisk	,	men	ikke	politisk	neutral.	Politiske	prosesser	skal	påvirkes.	
Arbeidsplan	kommer.	
	
Likestilling	
Med	likestilling	menes	likeverd	,	like	muligheter	og	like	rettigheter.	
Mye	har	skjedd	,	mye	gjenstår.	
	
NBK	lager	et	notat	om	kampanjen»Me	too».	
	
Verving	
Mål:	å	bli	15000	medlemmer	innen	2020	
Gode	aktiviteter	i	lokallagene	er	den	beste	vervebrosjyren.	
Vær	synlig	og	sett	mål.	Spør	hva	medlemmer	ønsker	.	Forslag:	Familieaktiviteter	på	
lørdagene.	
	
Medlemskontingent	
Sentralstyret	foreslår	innføring	av	felleskontingent.	Drøftes	og	vedtas	på	landsmøte	i	juni.	
	
Norwegian	footprints		
finnes	på	Visit	Norway-siden.	Det	letes	etter	unike	spisesteder	og	testere.	
	
Prosjekt	«Ville	vekster	«	
videreføres	i	2019.	
	
Tema:	Sukker	
Sukker	som	ingrediens	blir	skjult	i	fine	begrep	som	kundene	ikke	forstår.	
NBK	støtter	kundens	rettigheter	om	informasjon.	Kornsirup	og	E-	stoffene	skal	tydelig	føres	i		
ingrediensene.	
	
Tema:	Mikroplast	
NBK	ønsker	ikke	forurensning	av	naturen	,	havet	og	luften.	
	
	



Spørsmål:		
Else	Marie	Farnes	fra	Sem	Bkl	spør	om	de	oppskriftene	til	Tradisjonsmat	som	ble	sammlet	
inn	for	noen	år	siden	kan	brukes	til	Tradisjonsmatjakta-	databasen.		
Svar:	Oppskriftene	er	desverre	borte	pga	feil	fra	leverandøren	fra	databasen.	
	
Camilla	Søvik	Botne	fra	Sandar	Bkl	ønsker	seg	tilbakemelding	til	lokallag	om	hjelpefondet	blir	
tildelt	.	
Svar:	Det	blir	tatt	med	som	informasjon.	
	
Tove	Ødeskaug	som	tidligere	leder	gleder	seg	over	engasjement	i	Guatemala	og	ønsker	råd	
til	fylkene	ang	.	kontingent.	
	
Torunn	Solberg	som	tidligere	leder	ønsker	seg	at	landsmøtene	skal	være	åpen	for	alle		,	ikke	
bare	for	fylkesstyrene.	
	
	
Sak	7	Hoveddebatt	

Ragna	Waalen	Flaatten	presenterer	nyåpnet	butikk	«	Kunst	og	Hobby»	i	Larvik.	
Butikken	åpnes	hver	dag	og	hjemmeproduserte	varer	kan	selges	i	butikken.	
	
Ann	Helen	Sommerstad	fra	Vestfold	Bondelag	og	som	stedfortreder	for	Vestfold	
Bygdeungdomslag	overbringer	hilsen	,	rapporterer	om	siste	året	som	var	et	rekordår	
for	BU	og	oppmuntrer	til	å	ta	et	verv	i	et	styre	.	Til	slutt	takker	hun	med	ønske	om	å	
videreføre	det	gode	samarbeidet.	
	
Else	Marie	Farnes	lurer	på	om	fristen	for	årets	lokallag	blir	1.	April	og	hvor	
oppskriftene	til	Tradisjonsmatjakta	skal	sendes	til.		
Svar	fra	Anne	Ka.	Munkejord:	Fylket	tar	gjerne	imot	forslag	om	lokallag	,	det	er	bare	å	
sende	inn.	
Oppskrifter	kan	legges	inn	på	databasen	eller	sendes	til	fylket	eller	NBK.	
	
Fra	plenum:	Hva	koster	det	å	opprette	nettside?		
Kontakt	Helle	fra	NBK	for	å	få	passord	,	koster	ca.	1000	kr.	
	
	

Sak	8	«	Spisskammersprisen»	
	
Torunn	Solberg	fikk	æren	å	dele	ut	Spisskammersprisen.		
I	år	blir	den	tildelt	«Flykaffeen»	som	har	gjennomgått	en	tydelig	forvandling	i	2017.	
Nærmere	begrunnelse	finnes	på	hovedsiden	til	VBK.	
En	tydelig	rørt	og	stolt	eier	Raymond	Hoie	og	daglig	leder	Izabell	Ellingsen	tok	imot	
prisen	.	
	

Sak	9	Årsmelding	
											Sekretær	Doris	Hildenbrand	presenterte	Årsmeldingen	2017	som	ble	utdelt	som			
											Brosjyre.	
											Årsmelding	ble	godkjennt.	
	



Sak	10	Regnskap	
													Kasserer	Tove	Moland	presenterte	regnskap	2017	med	et	underskudd	på	3292,75	kr.	
													Regnskap	ble	godkjennt.	
	
Sak	11	Forslag	til	Arbeidsplan	
													Tove	Ødeskaug	presenterer	forslag	fra	Sande	Bkl	om	at	besøk	fra	fylket	skal	erstattes		
														med	sonemøtene	under	regi	fra	fylket.					
														Brit	Sønsterud	bekrefter	forslaget	på	vegne	av	Sande	BKl.	
														Else	Marie	Farnes	ønsker	å	bytte	soner	etter	5	år.	
																																																												
														Svar	fra	Anne	Ka.	Munkejord:	
														Fylket	kommer	bare	på	besøk	når	vi	blir	invitert	av	lokallagene.	
														På	styrevervsammling	er	det	planlagt	å	erstatte	gruppearbeidet	med	sonemøter.	
														Det	skal	bli	et	felles	arrangement	til	å	samle	lokalstyrene.	
	
														Forslag	fra	Brit	Sønsterud	om	at	sonemøter	skulle	erstatte	besøk	I	lokallaget.	
														Else	Marie	Farnes	mener	at	sonemøter	ikke	erstatter	lokallagsbesøk.	
														Camilla	Søvik	Botne	er	positiv	til	sonemøter	,	men	mener	at	det	er	trist	uten	besøk			
														fra	fylket	ved	jubileer	o.l.	
														Brit	Sønsterud	sier	seg	enig	med	besøk	ved	jubileer.	
														Ønske	om	at	sonemøter	skal	inn	i	arbeidsplanen.	
	
															Anne	Ka.	Munkejord	stiller	seg	spørrende	til	enda	et	arrangement.	
															Else	Marie	Farnes	mener	at	lokallaget	burde	ha	ansvar	for	sonemøter.	
															Åse	Marie	Holm	er	fornoyd	som	det	er	.	
	
																Spørsmål:	Sonemøter	i	regi	av	fylket?		
																	20	stemmer	ja	
																	27	stemmer	nei	
																		
Sak	12	Innkommne	saker	
													Sande	BKl	kommer	med	forslag	om	endring	av	året	i	samsvar	med	kalenderåret.	
													Godkjennt.	
Sak	13	Kontingent	
													Godkjennt.	
	
Sak	15b	Godtgjørelse	til	styret		
															Styrets	forslag	om	redusering	av	godtgjørelse	ble	nedstemmt	,	dermed	følges	forslag		
															fra	valgkomiteen.	Styrets	godtgjørelse	forblir	som	før.	
															Kilometergodtgjørelse	endres	til	3,50	pr	km.	
	
Sak	14	Budsjett	
													Dermed	må	budsjett	justeres	for	2018	med	17000kr	I	underskudd.	
													Godkjennt.	
	
	
	
	



	
	
Sak	15	Valg	
														45	stemmeberettigete	medlemmer	
															Leder	Anne	Ka	Munkejord	–	45	stemmer	
															Nestleder	Elin	Kvarme	Vittersø	–	45	stemmer	
															Styremedlem	Tove	Moland-	45	stemmer	
															Styremedlem	Linda	Merete	Gusland	–	45	stemmer	
															Styremedlem	Marit	Haslestad	–	40	stemmer	

1. vara	Lene	Kristin	Bråtejordet	–	45	stemmer	
2. vara	Åse	Marie	Holm	–	45	stemmer	
3. vara	Beate	Therese	Lanner	–	45	stemmer	
Revisor	Anne	Grete	Appenzeller	–	valgt	
	
Valgkomitee	2019-2019	
Tjølling	,	Sem	og	Andebu	gjenstående	fra	2018	
Hof	,	Hvarnes	og	Sandar	ny	i	2019	og	tellekorps	i	2018	

										
	
Til	landsmøtet:		
4	representanter	fra	Vestfold:		
Marit	Green	fra	Vassås	–	godtatt	
Brit	Sønsterud	fra	Sande-	godtatt	
	
Spørsmål	om	det	burde	være	3	eller	2	fra	styret	som	deltar	på	landsmøte	?		
3	fra	styret	–	29	stemmer	
2	fra	styret	–	11	stemmer	
	
Fra	styret	deltar	derfor	Leder	Anne	Ka.	Munkejord	,	Nestleder	Elin	Kvarme	Vittersø	og	
Styremedlem	Linda	Merethe	Gusland.	
	
Avsluttning:		
	
Anne	Ka.	takker	for	et	vellykket	arrangement	og	deler	ut	blomster	til	Elsa	M.	Farnes	,	Reidun	
Green	og	Beate	Lanner	med	kjøkkenkomiteen.		
Vi	takker	Tanum	Bygdekvinnelag	for	trivelige	omgivelser	og	god	bevertning.	
	
Referent:	Doris	Silvia	Hildenbrand	

	
	
	
	

	
	
	


